
Protokoll ST114. 2021-12-16
Protokoll fört på möte med styrelsen i Värmland-Dals Bridgeförbund  torsdagen den 
16 december 2021.

ST114:01 Mötets öppnande
Gösta Frödin öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.

ST114:02 Närvarande på mötet
Gösta Frödin/Ordförande 
Ingrid Skoglund/Sekreterare
Berith Abrahamsson/Kassör
Erik Nordenberg/Ledamot
Sture Arnesson/Ledamot
Thomas Fridlund/Ledamot
Anders Eriksson/Deltog under punkt 10

ST114:03 Godkännande av dagordning
Dagordningen godkändes  med tillägg under övriga frågor.
1/ Sammanfattning Allsvenskan, DM och SM-kval, vilka får delta i vårt distrikt.
2/ Lokal DM-veteraner.

ST114:04 Föregående mötesprotokoll
Mötesprotokoll från föregående möte daterat ST113 2021-10-13 justerades och 
lades  till handlingarna . 

ST114:05 Rapport ekonomi
Information från vår kassör Berith Abrahamsson. Ekonomin är fortfarande god. Inga 
speciella utgifter i närtid men vi väntar på DM-tävlingarna som börjar arrangeras under 
vinter - vår 2022 för att få mer koll på hur det kommer att gå.
  

ST114:06  Årsmötet lördagen den 30 oktober 2021
Årsmötet hölls  lördagen den 30 oktober 2021 utan spel p g a det inställda Rally 1 hos 
Hammarö BK. Valberedningen hade inte fått fram en suppleant,  klubbarna skulle hjälpa till
med namn men vi har inte hört något ännu. Gösta skriver till klubbarna med en förfrågan 
om de har någon som är villig att ställa upp som suppleant i VDB.
Till nästa årsmöte gör vi det igen, klubbar igenom ett beslut om vilka som får ställa upp i 
våra DM-tävlingar, alla discipliner. 
Vi behöver göra ett fyllnadsval på en ledamot vid nästa årsmöte så det är tre som är i tur att 
avgå, idag är det två ena året och fyra nästa året.

ST114:07  Karlskoga BK:s ansökan om återinträde i VDB
Vi beslutade att Karlskoga BK är välkomna åter till vårt distrikt. 
Vi kommer att planera ett besök hos dem under våren och välkomna dem åter.
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ST114:08  KBK:s ansökan om bidrag till TL-utbildning steg 1 i Stockholm
Vi har fått via mejl en förfrågan om vi kan hjälpa till ekonomiskt vid TL-utbildning  Steg 1 
i Stockholm. Beslut blev vi beviljar inte bidrag till till Steg 1 utbildning utanför distriktet. 
Vi kommer att själva anordna TL-utbildningar både Steg 1 och Steg 2 så småningom. 

  
ST114:09  KBK ansökan om bidrag till TL-utbildning Steg 3 i Örebro

Svar under punkt 10 

ST114:10  Behov av utbildningar under våren (TL steg 1 och 2, Ruter, Bridgemate)
Anders Eriksson vår Steg 3 utbildade TL deltog under denna punkt.  Anders tyckte det 
fanns behov av ”avrosta” befintliga TL med uppfräschnings kurser och vi höll med. 
Önskemål finns om Steg 1 utbildning och blir det många så blir det i två grupper, en total 
utan erfarenhet och en som har lite erfarenhet. Önskemål finns även om utbildning i 
Bridgemate. Anders ställer upp som utbildare både gällande TL och Bridgemate. Gösta 
skriver till alla klubbar med förfrågan om hur många som vill ha utbildning Steg 1, Steg 2 
och Bridgemate.
Anders hade med sig en förfrågan om vi ställer upp ekonomiskt för hans deltagande i Steg 3
utbildning i Örebro i januari 2022. Vi tog beslut att betala alla utgifter som gäller den 
utbildningen plus att vi beslutade att Gösta blev delegerad att godkänna om någon mer vill 
gå Steg 3 utbildningen.

ST114:11 Riksstämma 20 november samt workshops i Örebro
Gösta som var med som deltagare från vårt distrikt informerade. Det var ett lugnt möte. 
Medlemmarna blir färre och färre och mötet tog upp att det är viktigt att möta framtida 
medlemmar på klubbnivå för för dom är inte silvertävlingar så viktiga.

ST114:12 Övriga frågor
1/ Sammanfattning Allsvenskan, DM och SM-kval, vilka får delta. Erik hade gjort 
sammanfattningen som vi gick igenom och gjorde lite ändringar. Frågan kommer igen på 
nästa möte och vi filar på den tills vi har ett färdigt förslag till nästa årsmöte.
2/ Lokal DM-veteraner. Erik informerade att hyr vi deras lokal 12,00 till 12,00 så kostar det
2 200 kr, hyr vi lokal från kl 10,00 så måste vi betala för hela helgen och det blir 3 500 kr. 
Vi beslutade att hyra 12,00 till 12,00 så DM-veteraner kommer att starta kl 13,00.

ST114:13 Nästa möte
Nästa möte planeras preliminärt till onsdagen den 3 februari  kl 17,00 i KBK:s lokaler.

ST114:14 Mötet avslutas
Gösta tackade för vårt deltagande och avslutade mötet.

Vid protokollet: Justeras:

_____________________________________ _________________________________
Ingrid Skoglund Gösta Frödin
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